
Razgibane kulturne vode
Pogovor z Marijanom Klančnikom, organizatorjem kulturnega
življenja v Energoinvestu

Po megleni Ljubljani sem
se le s ležavo prebijal proti
drami (z delovne organizact-
je Energoinvest so me pova-
bili. naj si skupaj z njimi
ogledam Anouilhovo delo
Orkester. Priznati moram. da
sem bil vesolo presenečen,
ko sem zagledal polno zase-
deno dvocano Male drame -
kljub takšni gosti megli na
cestah. Igralci so dobro zai-
grali zanimivo komedijo na
robu grotesknosti. Po konča-
ni predstavi so se obiskovalci
pogovarjali o delu, njegovi
vsebim in postavitvi na oder
z reŽiserjem Janezom Vrhun-
cem in igralci. Pogovorsicer
ni stekel povsem sproščeno,
pogovarjali pa so se kljub
vsemu in člani ansambla so
dobili 9tmpatično povabilo,
naj pridejo v črnuŠki Ener-
goinvest pogledal. kako se
delajo transformatorji, kako
je v delovnih dvoranah.

Kotektivni obisk predstave
z razgovorom je organizira!
Marijan Klančnik. referent za
kulturo v Energoinvestu. Za-

to sem se tokrat odpravil k
njemu na obisk. da bi mi kaj
več povedal o svojem delu in
kulturnem živijenju v tej de-
lovni organizaciji. Organiza-
tor kulturnega življenja v Čr-
nužkem Energoinvestu je žfi
drugo leto. sicer pa je zapo-
slen kot tehnik. Vsi člani ko-
lektiva mu pri njegovem pro-
stovoljnem delu pomagajo
kolikor le morejo, zato lahko
v zadovoljstvo vseh usklajuje
delovne obveznosti kultume-
ga animatorja.

V Mali drami so kupili ce-
lotno predstavo. kot smo
omenjli zgoraj. množično so
obiskati tudi predstavo Sre-
brne nitke v gledališču Glej.
Organiztrati so skupinski
ogled razsiave o Keltih v Ar-
kadah pod strokovnim vod-
stvom. 2a tetošnje telo so se
dogovorili. da bodo za večje
skupine organizirali ogled
predstav v Mestnem gledali-
5ču (odkupili bodo celotno
predstavo in po njej pripravili
razgovor z igralci).

V Energoinvestu se odlo-

čajo za trajno sodelovanje s
kulturnimi ustanovami,
umetnike bodo vabili na raz-
govore in jim, kolikor bo v
njihovih močeh. pomagali pri
deiu. Ob takem sodelovanju
se bo zanimanje članov ko-
lektiva za vrhunske dosežke
umetnosti povečalo, saj se
bodo na najbolj neposreden
način seznanili z delom
umetnikov in umetnostnih
ustanov-

Tovariš Klančnik predloži
finančno ovrednoten načrt
celotne kullurne dejavnosti
preko delavskega sveta na
zbor delovnih Ijudi. Delovni
Ijudje potem sami odločajo o
tem, hakšno po kuiturno živ-
Ijenje v sklopu svoje delovne
organizactje.

Letos too naš sogovornik
praznoval štiridesetletnico,
ves mladosten si prizadeva
tudi drugače razgibati kul-
turne vode v svojem delov-
nem okolju- Ob vsakem po-
membnem dogodku izdajo
kulturni tistič razmnožen na

ciklostil. poptsan z informa-
cijami in obvestili. V svojem
glasifu predstavijo tudi člane
kolektiva, ki se ukvarjajo s
pesniStvom predstavili so že
Cveta Prežlja; pravijo, da so v
koiektivu še laienti, ki jih bo-
do gotovo našli,

Ko sem pregledoval nafirt
za delo v letu 1979 se mi je
utrnila misef. da bi takšne
načrte morali imeti v vseh
delovnih organizacijah, saj je
izpolnjevanje načrta obvez-
nost in tudi vodilo. Tudi so-
delovanje med nepoklicnimi
kulturnimi ustanovami in de-
lovnimi o rganizacijamt bo
tako trajnejše in bolj pogtob-
Ijeno.
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